
ΜΑΘΑΙΝΩ ΤΗΝ Α΄ΚΛΙΣΗ ΟΥΣΙΑΣΤΙΚΩΝ 

ΑΡΣΕΝΙΚΑ   ΘΗΛΥΚΑ   ΟΥΔΕΤΕΡΑ 

-ας / -ης    -α / -η    δεν έχει 

ΚΛΙΝΩ ΟΥΣΙΑΣΤΙΚΑ!!! 

 ο μανδύας (υ βραχύ)    ο τοξότης 

     ΕΝΙΚΟΣ        ΠΛΗΘΥΝΤΙΚ.    ΕΝΙΚΟΣ      ΠΛΗΘΥΝΤΙΚ. 

ΟΝ. 

ΓΕΝ. 

ΔΤΚ. 

ΑΙΤ. 

ΚΛ. 

Τα αρσενικά ουσιαστικά σε –ης σχηματίζουν την κλητική ενικού σε –α 

(βραχύ) όταν λήγουν σε -της, -άρχης, -μέτρης, -ώνης, -πώλης, -τρίβης  

 ο ποιητής     ο πλανήτης 

      ΕΝΙΚΟΣ        ΠΛΗΘΥΝΤΙΚ.    ΕΝΙΚΟΣ      ΠΛΗΘΥΝΤΙΚ. 

ΟΝ. 

ΓΕΝ. 

ΔΤΚ. 

ΑΙΤ. 

ΚΛ. 



Τα ουσιαστικά που τονίζονται στη λήγουσα παίρνουν στη γενική και δοτική 

ενικού και πληθυντικού αριθμού ………………………………. 

Το –αι στην ονομαστική και κλητική πληθυντικού είναι ……………. 

 η συμφορά      η μνήμη 

     ΕΝΙΚΟΣ        ΠΛΗΘΥΝΤΙΚ.    ΕΝΙΚΟΣ      ΠΛΗΘΥΝΤΙΚ. 

ΟΝ. 

ΓΕΝ. 

ΔΤΚ. 

ΑΙΤ. 

ΚΛ. 

 

Παρατηρώ ότι οι καταλήξεις του πληθυντικού της α΄κλίσης είναι ίδιες με 

αυτές του……………………………………………………………………………… 

 


